
Europos Parlamentas NESIEKIA uždrausti kebabų!

Kai kuriose žiniasklaidos priemonėse kaip sensacija pateikiama žinia, kad Europos
parlamentas siekia uždrausti kebabus. Tai, švelniai tariant, neatitinka tiesos. Kalba eina tik
apie fosfatų draudimą šviežiame maiste.

FAKTAI:

1. Fosfatus naudoti šviežioje mėsoje (įskaitant kebabus) jau dabar ES yra draudžiama.

2. Šio draudimo daug kas nesilaiko, nes fosfatai leidžia mėsai ilgiau išbūti sultingai (nors ir
kenkia sveikatai).

3. Europos Komisija pasiūlė šį draudimą sušvelninti.

4. EP Aplinkos, sveikatos ir maisto saugos komitetas tam nepritaria, nes yra įrodymų, jog
fosfatai maiste didina širdies ir kraujagyslių ligų riziką.

5. EP galutinio sprendimo dar nepriėmė – dėl jo balsuos gruodžio 11-14 d. plenarinėje
sesijoje. Tam, kad fosfatų draudimas nebūtų sušvelnintas, už tai turi balsuoti daugiau kaip
pusė visų EP narių – bent 376.

Taigi kebabų niekas neuždraus, tik dalis europarlamentarų siekia, kad jie nebūtų
nesveikesni nei dabar.


